
Zápis z jednání školské rady ZŠ a MŠ Malšice dne 29. 5.2023 
 

Přítomni:  

Mgr. Hana Dolejší 

Radka Mrzenová Dis. 

Marcela Trsková 

Bc. Lenka Hejná 

Emil Kubašák 

Ing. Ida Černá 

 

Host: 

Iveta Brunová – vedoucí školní jídelny  

 

Program:  

1. Prezence členů školské rady  (viz. příloha – prezenční listina). 

 

2. Školská rada konstatovala, že je přítomna nadpoloviční většina členů, a proto je 

usnášeníschopná. 

 

3. Iveta Brunová zhodnotila kladně spolupráci s dětmi na tvorbě jídelníčku v průběhu 2. 

pololetí. Zapojení dětí mělo přinést zmenšení objemu vraceného jídla – tento cíl se daří 

naplňovat.  

Na tvorbě jídelníčku se podílí několik dívek z druhého stupně, které nejenže spolupracují 

s vedoucí školní jídelny, ale zároveň se snaží i edukovat spolužáky ve smyslu pochopení 

principu tvorby jídelníčku (spotřební koš).  

 

Paní Brunová se tématu věnuje i v článku: https://www.jidelny.cz/show.aspx?id=3302 

 

Na dotaz nutného minimálního počtu 2. jídla odpověděla, že je to v současné době 40 ks – 

dochází tak k úspoře energie. 

 

4. Mgr. Hana Dolejší se ještě vyjádřila k dodatku školního řádu ohledně návykových látek – 

dodatek byl schválen per rollam s ohledem na fakt, že jisté specifické projevy chování  

u některých žáků 2. stupně nasvědčují, že užívají nikotinové sáčky či elektronické cigarety. 

 

Dále uvedla, že do 9. 6. musí být vyklizena hlavní budova přestavované školy. Náhradní 

učebny budou nabízet partystany, učebny „za tunelem“, tělocvična, jídelna, jazyková 

učebna… 

 

Proběhly zápisy do MŠ a ZŠ. Do 1. třídy je přijato 38 dětí, takže budou otevřeny 2 první třídy. 

 

Montáž elektrického zámku (vstup na čip/kartu) je oproti původním plánům opožděna – bude 
instalován souběžně s instalací nových elektrorozvodů. 

 

Osvědčily se čtenářské dílny v MŠ – školní děti chodí číst dětem do MŠ. 

 

Mgr. Dolejší prověří nabídku čtenářských dílen pro nečtenáře – bude informovat vedení 

školy. 

 

https://www.jidelny.cz/show.aspx?id=3302


Mgr. Dolejší konstatovala, že třídní klima se podařilo soustavnou prací s kolektivem 

v některých třídách zlepšit – viz sdělení z předchozích zasedání, že se na školním klimatu ve 

třídách pracuje.  

 

5. Mgr. Dolejší poděkovala členům ŠR za spolupráci v uplynulém funkčním období a 

informovala o tom, že na podzim 2023 proběhnou nové volby do ŠR. 

 

 

 

Zápis zpracovala: Ing. Ida Černá 

 

 

V Malšicích dne 3. 6. 2023 

 

 

Příloha: prezenční listina 


